

**៨- ធម្មទេសនារបស់លោកអភិបាលមូលីវិយេ**  
**ភូមិអភិបាលមូលីវិយេសចរជាមួយមណ្ឌលសកម្មភាពតាកែវ**  
**ថ្ងៃទី០៩ កក្កដា ២០១៦**

បងប្អូនជាទីស្រឡាញ់!

អម្បាញ់មិញ នៅពេលយើងស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះយេស៊ូ នោះយើងទាំងអស់គ្នាបានដើបឈរឡើង ទាំងអំណរសប្បាយ។ ឥឡូវសូមឲ្យយើងអង្គុយចុះទាំងអស់គ្នាវិញ ដើម្បីយើងស្តាប់ធម្មទេសនា។ ថ្ងៃ នេះ យើងកំពុងធ្វើបូជនិយោសាចរណ៍ យើងបានស្តាប់ព្រះបន្ទូលមួយយ៉ាងពិសេស គឺព្រះយេស៊ូបាន ជ្រើសរើសក្រុមគ្រីស្ទទូត ធ្វើជាមិត្តសម្លាញ់ដ៏ជិតស្និទ្ធបំផុតរបស់ព្រះអង្គ។ យើងឮមានឈ្មោះ លោក សិលា លោកយ៉ាកុប លោកយ៉ូហាន ... យើងក៏អាចគិតដែរថា មានឈ្មោះយើងម្នាក់ក្នុងចំណោម សាវ័កទាំងអស់របស់ព្រះអង្គ។

តាមពិតព្រះយេស៊ូ ក៏បានជ្រើសរើសយើងឲ្យទៅជាមិត្តសម្លាញ់របស់ព្រះអង្គដែរ។ ជាពិសេសនៅក្នុង ចំណោមបងប្អូនដែលកំពុងអង្គុយនៅទីនេះ អត់មាននរណាម្នាក់ដែលមានឪពុកម្តាយជាគ្រីស្ទបរិស័ទ តាំងពីដើមមកទេ ប៉ុន្តែពេលនេះ ហេតុអ្វីបានជាបងប្អូនសុខចិត្តមកទីនេះ និងធ្វើអ្វីផ្សេងពីឪពុកម្តាយ ពីដូនពីតារបស់ខ្លួន គឺពិតប្រាកដណាស់ជាព្រះយេស៊ូដែលបានជ្រើសរើសបងប្អូន ដើម្បីធ្វើជាមិត្ត សម្លាញ់របស់ព្រះអង្គ។ នៅវិទ្យាស្ថានសន្តិប្បវេណី នៅចម្ការទៀង នៅទីរួមខេត្តតាកែវ ព្រះយេស៊ូបាន ជ្រើសរើសបងប្អូនដើម្បីធ្វើជាមិត្តសម្លាញ់របស់ព្រះអង្គ។ ព្រះអង្គក៏បានជ្រើសរើសលោកបូជាចារ្យ និង និស្សិតទេវវិទ្យាល័យ ដើម្បីធ្វើជាមិត្តសម្លាញ់របស់ព្រះអង្គដែរ។ ដូច្នោះយើងទាំងអស់គ្នាមិនមែនជា មនុស្សធម្មតាទេ ក្នុងចំណោមប្រជាជនយើង១៥លាននាក់ ព្រះយេស៊ូបានជ្រើសរើសយើងដើម្បីធ្វើ មិត្តសម្លាញ់របស់ព្រះអង្គ។

ថ្ងៃនេះព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលមកយើងថា “សូមអញ្ជើញមកតាមខ្ញុំ” នេះជាព្រះបន្ទូលដែលបងប្អូន  
ធ្លាប់បានឮតាំងពីមុនរួចមកហើយ។ ក្នុងចំណោមបងប្អូននៅទីនេះ មានបងប្អូនខ្លះបានទៅជាគ្រីស្ទ  
បរិស័ទហើយ មានខ្លះទៀតបានចូលព្រះសហគមន៍ហើយ និងមានខ្លះទៀតកំពុងស្វែងយល់ព្រះ  
បន្ទូល ដូច្នោះយើងម្នាក់ៗបានឆ្លើយរួចហើយ នឹងព្រះយេស៊ូវដែលបានមានព្រះបន្ទូលមកយើងថា  
“សូមអញ្ជើញមកតាមខ្ញុំ”។ ពីដើម ពេលព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលត្រាស់ហៅគេ ឱ្យទៅជាអ្នក  
នេសាទមនុស្ស ភ្លាមនោះអ្នកនេសាទពីរនាក់បងប្អូន បានទុកសំណាញ់ចោលភ្លាម ហើយដើរតាម  
ព្រះយេស៊ូវទៅ គឺទៅប្រកាសដំណឹងថា “ព្រះរាជ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់យាងមកជិតបង្កើយហើយ ចូរប្រែ  
ចិត្តគំនិត ហើយជឿលើដំណឹងល្អចុះ”។ សព្វថ្ងៃ យើងដើរតាមព្រះយេស៊ូវ ក៏ដើម្បីប្រកាសសេចក្តីដូច  
គ្នានេះដែរ។

ព្រះយេស៊ូវជ្រើសរើសយើង ទៅជាមិត្តសម្លាញ់របស់ព្រះអង្គ និងបំប្រែយើងឱ្យទៅជាមនុស្សថ្មី។ សាវ័  
ករបស់ព្រះយេស៊ូវពីមុន គេជាអ្នកនេសាទត្រី បន្ទាប់មកគេទៅជាអ្នកនេសាទមនុស្សវិញ។ ចំពោះ  
យើងក៏ដូច្នោះដែរ សូមឱ្យយើងគិតពីជីវិតរបស់យើង តើមុនពេលដែលខ្ញុំបានស្គាល់ព្រះយេស៊ូវ មុន  
ពេលដែលខ្ញុំបានស្គាល់ព្រះសហគមន៍ ខ្ញុំជាមនុស្សយ៉ាងដូចម្តេច? សព្វថ្ងៃ ខ្ញុំដែលបានស្គាល់ព្រះ  
យេស៊ូវហើយ តើមានអ្វីខ្លះដែលជួយឱ្យជីវិតរបស់ខ្ញុំមានការផ្លាស់ប្តូរ? តើខ្ញុំមានការផ្លាស់ប្តូរអ្វីខ្លះ?  
ថ្ងៃនេះ យើងបានមកដល់ទីនេះ យើងជួបជុំគ្នា យើងស្វាគមន៍គ្នាជាបងប្អូន យើងអធិដ្ឋានជាមួយគ្នា  
...។ ក្នុងចំណោមបងប្អូនទាំងអស់ ពិតណាស់មានបងប្អូនខ្លះ ទើបតែមកជាលើកទីមួយនិងទើបតែ  
មានបទពិសោធអង្គុយនៅចំពោះមុខព្រះកាយព្រះគ្រីស្ទ។

ថ្ងៃនេះយើងរិះគិតពីជីវិតរបស់យើង យើងដឹងថា យើងមានព្រះជាម្ចាស់ដែលស្រឡាញ់យើង។ យើង  
ដឹងថា យើងមានម្តាយតែមួយគឺព្រះនាងម៉ារីដែលស្រឡាញ់យើង។ យើងដឹងថា យើងជាព្រះសហគម

ន័យដែលជាសហគមន៍មិត្តសម្លាញ់របស់ព្រះគ្រីស្ទ ដែលជួបជុំគ្នាអធិដ្ឋាន ដែលជួបជុំគ្នាទទួលកម្លាំងពី ព្រះយេស៊ូ។ ពីព្រឹកមិញខ្ញុំបានបង្ហាញថា ព្រះយេស៊ូបានប្រមូលយកទុក្ខលំបាក របស់យើងទាំងអស់ ហើយប្រែទៅជាសេចក្តីសង្ឃឹម ទៅជាពន្លឺ ទៅជាកម្លាំង ដូចផ្កាឈូកផុសពី ភក់ទៅជាផ្កាស្រស់ ស្អាត និងបែរទៅរកព្រះអាទិត្យនៅពេលព្រឹកព្រលឹម ដើម្បីទទួលភាពកក់ក្តៅ។ យើងក៏ដូចផ្កាឈូកដ៏ ស្រស់ស្អាតដែរ ដ្បិតយើងក៏ជាអ្នកណែនាំឱ្យអ្នកដទៃសប្បាយចិត្តដែរ។ ដូច្នេះសូមឱ្យយើងទៅជា ផ្កាឈូកដ៏ស្រស់ស្អាតជាងគេនៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា នៅក្នុងពិភពលោកទាំង មូល ដោយសារព្រះជា ម្ចាស់បានជ្រើសរើសយើងជាមិត្តសម្លាញ់របស់ព្រះអង្គ។

សូមកុំធ្វើអ្វីមួយឱ្យព្រះជាម្ចាស់ព្រួយព្រះហឫទ័យឡើយ។ ព្រះជាម្ចាស់គាប់ព្រះហឫទ័យនឹងយើង ដែលចេះស្រឡាញ់គ្នា ដែលគោរពគ្នា ដែលជួយគ្នាទៅវិញទៅមក និងដែលខិតខំចែកធម៌មេត្តា ករុណា ណែនាំឱ្យអ្នកដទៃមានអំណរសប្បាយពេញខ្លួន។ ព្រះជាម្ចាស់ក៏គាប់ព្រះហឫទ័យនឹងចិត្ត បរិសុទ្ធរបស់យើងដែរ គឺឱ្យយើងញញឹមជានិច្ច ទោះបីយើងបែកញើស ទោះបីយើងហត់នឿយ ទោះបីយើងរងារ ទោះបីយើងឃ្មាន ទោះបីយើងត្រូវខ្យល់បក់បោកយ៉ាងខ្លាំងយ៉ាងណាក៏ដោយ នោះ សូមឱ្យយើងមានសេក្តីសុខខាងផ្លូវចិត្ត ដោយដឹងថា ព្រះយេស៊ូបានជ្រើសរើសយើងធ្វើជាមិត្តសម្លាញ់ របស់ព្រះអង្គ ដោយសារព្រះអង្គស្រឡាញ់យើង រហូតព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលមកយើងថា **“សូម អញ្ជើញមកតាមខ្ញុំ”** ដើម្បីទៅប្រកាសដំណឹងល្អពីព្រះជាម្ចាស់។

យើងបានស្តាប់នៅក្នុងអត្ថបទទី១ **“អ្នកមានចិត្តស្រឡាញ់តែងតែអត់ធ្មត់មិនចេះឈ្នានីសគេទេ អ្នក មានចិត្តស្រឡាញ់មិនវាយប្រកបខ្ពស់ មិនអួត។ អ្នកមានចិត្តស្រឡាញ់មិនប្រព្រឹត្តអំពើថោកទាប អ្នកមាន ចិត្តស្រឡាញ់អត់ឱនឱ្យគ្រប់កាលៈទេសៈ ជឿក្នុងគ្រប់កាលៈទេសៈ សង្ឃឹមក្នុងគ្រប់កាលៈទេសៈ ហើយគាំទ្រក្នុងគ្រប់កាលៈទេសៈ”** នេះជាអំណោយដែលយើងទទួលពីព្រះយេស៊ូ។ ដូច្នេះ នៅពេល

នេះសូមឲ្យយើងនៅស្ងៀមស្ងាត់ដោយគិតក្នុងចិត្តថា ព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើសខ្ញុំឲ្យធ្វើជាមិត្ត  
សម្លាញ់របស់ព្រះយេស៊ូជាព្រះបុត្រាព្រះអង្គ។ ខ្ញុំបានទទួលជីវិតថ្មីពីព្រះយេស៊ូ។ ខ្ញុំបានស្គាល់ព្រះ  
យេស៊ូ ព្រះអង្គសព្វព្រះហឫទ័យឲ្យខ្ញុំបំពេញកិច្ចការដោយអំណរសប្បាយនៅក្នុងចិត្ត ដោយញញឹម  
នៅក្នុងចិត្ត។ ព្រះយេស៊ូចង់ឲ្យខ្ញុំធ្វើជាគ្រូឈ្នះមួយទងយ៉ាងស្អាត និងឲ្យខ្ញុំណែនាំបងប្អូនដទៃទៀតឲ្យ  
មានអំណរសប្បាយដែរ។

នេះជាតួនាទី ជាបេសកកម្មដែលយើងជាគ្រីស្ទបរិស័ទទទួល ដើម្បីកសាងព្រះសហគមន៍របស់  
ព្រះជាម្ចាស់ ដូចយើងបានស្នូតទំនុកតម្កើងលេខ១៥ថា “សេចក្តីសុចរិត យុត្តិធម៌ប្រណិត នៅក្នុង  
ព្រះអម្ចាស់ សុខសាន្តតាមដាន រៀបផ្លូវថ្វាយព្រះ ឥតមានក្រឡះ សុខសាន្តរហូត”។ អាម៉ែន!